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P R O T O K Ó Ł   Nr XLIII 

                                                 Sesji Rady Miejskiej w Płotach 

z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 9. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe 

a) otwarcie posiedzenia 

b) stwierdzenie quorum 

c) przyjęcie porządku obrad 

d) przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

2. Przyjęcie sprawozdań z działalności jednostek podległych za 2017 r. 

 a)  gminnych jednostek oświatowych, 

 b)  Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Płotach, 

 c)  Ośrodka Pomocy Społecznej w Płotach, 

 d)  Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Płotach, 

      e)  Biblioteki Miejskiej w Płotach, 

            f)   Gminnej Komisji  Profilaktyki i Rozwiązywania Prob. Alkoholowych i Narkomanii,                                                                                               

      g)   klubów sportowych, 

      h)   Ochotniczej Straży Pożarnej w Płotach, 

      i)  Posterunku Policji w Płotach 

      j)  ze współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Płotów. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Gminy Płoty miejsc sprzedaży                                   

i podawania napojów alkoholowych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Płoty na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

6. Podjęcie uchwały w  sprawie przekształcenia szkoły podstawowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania                     

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,                                          

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia                    

od opłat, jak również trybu ich pobierania 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej                    

oraz udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy Płoty w 2018 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Płoty na lata 2018-2028. 

11. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

12. Zakończenie posiedzenia. 
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Przewodniczący Rady Piotr Jasina otworzył XLIII posiedzenie Sesji Rady Miejskiej                             

w Płotach, powitał zgromadzonych na posiedzeniu radnych, sołtysów, kierowników                                    

i dyrektorów jednostek podległych, Burmistrza Pana Mariana Malińskiego, Wiceburmistrza 

Pana Sławomira Nowaka, Panią Skarbnik Gminy Elżbietę Charkiewicz. Następnie 

Przewodniczący stwierdził quorum według listy obecności oraz przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby po omówieniu spraw regulaminowych został omówiony pkt. 6 porządku 

obrad. Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem 

zaproponowanych zmian.  

 

W związku z tym, że nie było pytań do przedstawionego porządku odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 9 radnych „za” przyjęciem porządku obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli w/w porządek obrad. 

 

Przewodniczący poprosił o głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z ostatniego posiedzenia 

bez odczytywania, który jest dostępny w Biurze Rady. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 9 radnych „za” przyjęciem protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniego posiedzenia. 

 

Następnie Burmistrz Płotów Pan Marian Maliński przedstawił informację  

 z prac między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący P. Jasina nadmienił, że towarzyszył Burmistrzowi w wielu                                            

w/w wydarzeniach.   

Pan Franciszek Gródecki oznajmił, iż 16 lutego br. odbyła się Gala Zachodniopomorskiego 

Związku Piłki Nożnej na której, Burmistrz Płotów Pan Marian Maliński  został wyróżniony                  

za organizację i przygotowanie obiektów sportowych do XXXII Międzynarodowego Turnieju 

Piłki Nożnej chłopców do lat 17 „Syrenka Cub”. Następnie wręczył Burmistrzowi                                       

M. Malińskiemu statuetkę. 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu Pan Mirosław Kolanica 

podziękował i wręczył dyplomy m.in. dyrektorom szkół,  Radzie Miejskiej, Burmistrzowi 

Gminy Płoty, Młodzieżowej Orkiestrze Dętej, Sołectwu Czarne i sołectwu Słudwia oraz wielu 

innym za pomoc w organizacji 26 finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.  

 

Przystąpiono do pkt 6: 
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Wiceburmistrz Sławomir Nowak wyjaśnił, że została wszczęta procedura umożliwiająca 

przekształcenie szkoły. Wyjaśnił, że Rada Miejska podjęła uchwałę o zamiarze przekształcenia 

Szkoły Podstawowej w Wicimicach z siedzibą w Modlimowie, która uzyskała pozytywną 

opinię Kuratora Oświaty, co pozwala tym samym na podjęcie ostatecznej uchwały                                    

w tej kwestii. 

 

W związku z tym, że nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały odbyło                                     

się głosowanie.  

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 9 głosów „za” przyjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 

 

Przystąpiono do pkt 2: 

Przewodniczący zaznaczył, iż wszystkie sprawozdania z działalności jednostek podległych                

za 2017 rok zostały omówione na komisjach. 

 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdań gminnych jednostek oświatowych? 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w sprawozdań odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9 radnych „za” przyjęciem sprawozdań. 

 

 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania Miejsko Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu? 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w sprawozdania odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9 radnych „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej? 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w sprawozdania odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9 radnych „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej? 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w sprawozdania odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 
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- 9 radnych „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania Biblioteki Miejskiej w Płotach? 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w sprawozdania odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9 radnych „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania Gminnej Komisji ds. Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych? 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w sprawozdania odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9 radnych „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdań klubów sportowych? 

 

Prezes Ludowego Klubu Sportowego „Polonia” Płoty Pan Grzegorz Ratajczyk 

poinformował, że jeżeli znajdą się chętni to zostanie utworzona klasa sportowa przy Szkole 

Podstawowej Nr. 1 w Płotach. Poprosił Dyrektorów szkół oraz sołtysów o przekazanie                         

w/w informacji. 

 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w sprawozdań odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9 radnych „za” przyjęciem sprawozdań. 

 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania Ochotniczej Straży Pożarnej                         

w Płotach? 

 

Prezes Powiatowego Zarządu OSP w Gryficach Pan Franciszek Gródecki oznajmił,                             

że jednostki OSP na terenie Gminy Płoty otrzymały bardzo wysoką ocenę jeśli chodzi                               

o sprawność i organizację. Zaprosił wszystkich chętnych do wzięcia udziału w zbliżających                      

się imprezach i uroczystościach m. in. poinformował, że 28 kwietnia b.r. odbędzie się na hali 

widowiskowo-sportowej Wojewódzki Turniej Wiedzy Pożarniczej, natomiast 12 maja                              

b.r. również na hali widowiskowo-sportowej odbędą się Powiatowe Obchody Dnia Strażaka. 

 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w sprawozdania odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 
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- 9 radnych „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania Posterunku Policji w Płotach? 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w sprawozdania odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9 radnych „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania ze współpracy z organizacjami 

pozarządowymi? 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w sprawozdania odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9 radnych „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

Przystąpiono do pkt 3: 

Wiceburmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Płotów. Następnie przedstawił treść uzasadnienia. 

W związku z tym, że nie było pytań, do przedstawionego  projektu uchwały odbyło                                  

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 8 głosów „za” przyjęciem uchwały, 

- 1 głos „wstrzymał się” od głosowania. 

Radni większością  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Przystąpiono do pkt 4: 

Wiceburmistrz wyjaśnił, że w uchwale dot. określenia liczby punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych, chodziło o uszczegółowienie miejsc, które mają wpływ na lokalizację placówek 

sprzedających napoje alkoholowe oraz o uszczegółowienie sposobu mierzenia drogi                      

od obiektów chronionych do punktów sprzedaży. Wiceburmistrz przedstawił projekt uchwały. 

 

 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących przedstawionego projektu uchwały odbyło 

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 9 głosów „za” przyjęciem w/w uchwały. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę 

 

 

Przystąpiono do pkt 5: 
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Wiceburmistrz wyjaśnił, że stałe obwody głosowania muszą być utworzone dla co najmniej                                   

500 mieszkańców, dlatego też zostały zaproponowane obwody w obecnym kształcie. Następnie 

przedstawił treść projektu uchwały. 

 

 

W związku z tym, że nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały odbyło                                    

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 8 głosów „za” przyjęciem uchwały, 

- 1 głos „wstrzymał się” od głosowania. 

Radni większością  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Przystąpiono do pkt 7: 

Wiceburmistrz oznajmił, iż projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji. Wyjaśnił, że projekt uchwały precyzuje zasady udzielania usług 

opiekuńczych, wykonywania, odpłatności oraz warunków przyznawania tych usług dla osób 

zainteresowanych. 

 

 

W związku z tym, że nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały odbyło                                    

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9 radnych „za” przyjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

 

 

Przystąpiono do pkt 8: 

Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Charkiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian                              

w budżecie gminy na 2018 r. 

 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących przedstawionego projektu uchwały odbyło 

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 8 głosów „za” przyjęciem uchwały, 

- 1 głos „wstrzymał się” od głosowania. 

Radni większością  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Przystąpiono do pkt 10: 

Skarbnik Gminy Pani E. Charkiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zmian                            

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2028 r.  

 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących przedstawionego projektu uchwały odbyło 
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się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 8 głosów „za” przyjęciem uchwały, 

- 1 głos „wstrzymał się” od głosowania. 

Radni większością  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Przystąpiono do pkt 11: 

Przewodniczący przypomniał o zbliżających się uroczystościach majowych. 

Burmistrz M. Maliński przekazał Przewodniczącemu Komisji Oświaty Panu Marcinowi 

Makowieckiemu pisemną odpowiedź na interpelację dot. zarzutów zawartych w sprawozdaniu 

złożonym przez  Międzyszkolny Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Mokasyn” Płoty 

odnośnie braku możliwości organizowania biegu „o sztachetkę”. 

Prezes MLUKS „Mokasyn” Płoty Pan Szymon Kecler  przedstawił, jak wyglądały początki  

organizacji  biegu „o sztachetkę” oraz odniósł się do informacji, które  zostały zawarte                              

w sprawozdaniu na w/w temat. Wyjaśnił również jakie były powody rezygnacji                                               

z organizowania biegu „o sztachetkę”. Następnie podziękował Burmistrzowi M. Malińskiemu 

oraz wszystkim, którzy pomagali w organizacji w/w imprezy przez 19 lat. Kończąc wypowiedź 

Prezes MLUKS „Mokasyn” Płoty przeprosił w imieniu swoim wszystkich tych, którzy poczuli 

się urażeni informacjami zawartymi w sprawozdaniu. 

Prezes MLUKS „Mokasyn” Ploty Pan Sz. Kecler złożył wniosek o naprawę nawierzchni 

bieżni na stadionie miejskim oraz poprosił o pomieszczenie, zaplecze socjalno-gospodarcze                    

na potrzeby członków klubu. 

Radny M. Makowiecki oznajmił, że w sprawozdaniu zarzucono brak pomocy przy organizacji                       

w/w imprezy. Wyjaśnił, że z informacji, które otrzymał od Pana Burmistrza wszystkie 

instytucje gminne były chętne do pomocy tylko nikt o tą pomoc nie poprosił. 

 

Odbyła się dyskusja na w/w temat. 

 

Sołtys miejscowości Karczewie poinformował o naruszeniu stosunków wodnych                                       

w miejscowości Karczewie przez firmę Mosty Łudź w trakcie realizacji robót związanych                       

z budową drogi S6 Nowogard-Płoty. Sołtys zwrócił się z prośbą o interwencję w/w kwestii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Jasina podziękował wszystkim obecnym  

za udział w XLIII  posiedzeniu sesji i zamknął obrady Rady Miejskiej. 

 

 

 

Protokołowała:     

Beata Krzywda                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                      Piotr Jasin                                                                              
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